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§ 13  
Frihamnen i Norra Djurgårdsstaden (Utl. 2016:86) 
Utredningsbeslut 
Dnr 123-2058/2015 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden medges rätt att utreda förutsättningar 

och förberedande arbeten för exploatering inom Frihamnen till 

en investeringsutgift om cirka 105 miljoner kronor. Utgifterna 

för 2016 ska rymmas inom nämndens investeringsbudget. 

Utgifterna för kommande år behandlas i budget för 2017. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:86 behandlas. Utlåtandet 

gäller frihamnen i Norra Djurgårdsstaden. 

 

I ärendet yttrar sig Jan Valeskog. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 14  
Hanteringsordning för stadens synnerligen värdefulla 
byggnader inom fastighetsnämndens bestånd 
(Utl 2016:92) 
Ersätter ”Byggnadsminnesförklaring – Policy för Stockholms 
stads egna byggnader” (Dnr 403/92) 
Förslag från fastighetsnämnden och kulturnämnden 
Dnr 313-602/2014 

 
Beslut  

1. Hanteringsordning för stadens synnerligen värdefulla 

byggnader inom fastighetsnämndens bestånd antas i 

enlighet med bilaga 2 till utlåtandet. 

2. Hanteringsordning för stadens synnerligen värdefulla 

byggnader ersätter ”Byggnadsminnesförklaring - Policy för 

Stockholms stads egna byggnader” (Dnr 403/92) och gäller 

från och med att beslutet vunnit laga kraft. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Liberalerna, 

Sverigedemokraterna, Centerpartiet och Kristdemokraterna 

reserverar sig mot beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:92 behandlas. Utlåtandet 

gäller hanteringsordning för stadens synnerligen värdefulla 

byggnader inom fastighetsnämndens bestånd. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Mogert, Rasmus Jonlund, 

borgarrådet Larsson, Martin Westmont, Christina Linderholm, 

Erik Slottner och Mehdi Oguzsoy. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Mogert (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet Larsson (M), Rasmus Jonlund (L), Christina 

Linderholm (C) och Erik Slottner (KD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas och 

Liberalernas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 

Martin Westmont (SD) ansluter sig till Moderaternas och 

Liberalernas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 


